



Continuous Professional Development Programme

Presented by HKTA Coaches Development and Qualifications Committee

香港網球總會教練發展及資歷委員會主辦之持續專業發展計劃

Tennis Technical Workshop 2

網球技術工作坊 2

- 本工作坊由香港網球總會主辦，香港體育學院資助
- 目的為提升教練對網球技術分析能力
- 提升本地網球達至國際化
- 工作坊模式為小組或/及個人討論及訓練
- This workshop is organized by the Hong Kong Tennis Association and funded by the Hong Kong Sport Institute
- Aim to improve the coach's ability to analyze tennis skills
- Enhance local tennis to internationalization
- Group or/and individual discussion for this workshop

講者 Speakers	國際網球協會 ITF 認可教官 HKTA Tutors recognized by ITF <ul style="list-style-type: none"> ● Miss Willy Chan ● Mr Daniel Lee ● Mr Alvin Yip ● Mr Kevin Pang
日期 Date	8 Apr 2021
時間 Time	10:00- 12:00 On court 12:00-12:30 Meal break (meal offered) 12:30- 14:30 On court 14:30- 15:00 Group Discussion
內容 Content	<ul style="list-style-type: none"> ● 網球的生物力學 ● 技術分析與糾正 ● Biomechanics of Tennis ● Techniques for diagnosis and correction
費用 Fee	網總持牌教練/ 網總會員：免費
名額 Quotas	28 人
截止日期 Deadline	31 Mar 2021
語言 Language	廣東話
教練牌照分數 Licensing Scheme credit points	2 分

The HKTA Coach License Scheme Hand Book has been uploaded on our website: www.tennishk.org

本會不會發出確認信予參加者。請到 www.tennishk.org 查閱取錄名單。如參加者發現自己的名子不在名單上，請於報名截止日期後 2 個工作天內與本會聯絡

No confirmation letter will be issued to participants. Acceptance list is available at www.tennishk.org. It is the applicant's responsibility to check the acceptance list. Any applicant who has submitted the application form but cannot find his/her names on the Acceptance List please call the HKTA office within 2 working days after the enrolment deadline.

報名方法 Enrolment Method :

1. 請按以下連結完成報名

For the **HKTA Licensed Coaches**, please click the below link to complete the enrolment

<https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScNYQzen6WcXEj8UPRMRgBjBsOUBhxNLas8OEK7EPj6uB958A/viewform>